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Rondvraag:  
  
Voor:        Commissie NLG van maandag 22 november 2021   
Aan:                        Gedeputeerde E. Rommel  
Over:                      2 NH-se situatie, aangaande de jacht in bewoond / bebouwd gebied.   
  
Twee situaties:  

1.     In Haarlem Zuid, nabij De Molenwijk, bestaat nog steeds de situatie dat er jacht (op ganzen) plaatsvind 
in de directe omgeving van huizen, tuinen, fiets- en wandelpaden. Gedeputeerde Rommel heeft zich 
middels een werkbezoek, in september 2020, ook persoonlijk van deze situatie op de hoogte gesteld.   
Diverse bewoners van De Molenwijk / omgeving Zuid Schalkwijkerweg hebben nu een initiatief 
ontplooid om in het jachtgebied te midden van hun woningen en tuinen, in plaats van jagers hun gang 
te laten gaan, een laserinstallatie te plaatsen (een voorstel binnen “Schalkwijk Aan Zet” ).   
  
Het initiatief is door de gemeente Haarlem afgewezen. Reden (in het kort): onuitvoerbaar want niet 
vallend onder de bevoegdheid van de gemeente Haarlem. De initiatiefnemers worden terugverwezen 
naar de Omgevingsdienst en de Provincie Noord Holland. Tevens geeft de gemeente Haarlem terug 
aan de initiatiefnemers, dat over het gebied (en het feit dat er binnen de bebouwde kom wordt 
gejaagd) op dit moment overleg plaatsvindt tussen de gemeente, de OD en de Provincie.   
   

2.     In Badhoevedorp, in het gebied De Veldpost in de “buik” tussen de A9 en de Schipholweg  
       (zie *: illustratie Veldpost) is onlangs een atletiekbaan gerealiseerd. In het bestemmingsplan staan nog 

tal van andere (sport)voorzieningen ingetekend. Direct vanaf de Sloterweg of Oleanderlaan is het 
gebied goed bereikbaar op de fiets, wandelend en met de auto.  
 
Afgelopen week wandelt dhr. J. uit Badhoevedorp met zijn honden - over de openbare weg -  door het 
gebied van De Veldpost. Hij komt daarbij in de situatie terecht dat hij wordt omringd door 8 jagers die 
daar door het veld lopen, of op jagerskrukjes zitten. Er wordt volop geschoten, in een gebied dat sinds 
de aanleg van de atletiekbaan gebruikt wordt door voetgangers, fietsers en autoverkeer en dat (als het 
gehele gebied is ontwikkeld tot sportaccommodatie) door nóg meer publiek. Zie **: Uit; 2018-06-
19 Gebiedsontw. B'dorp best.pl.-expl.pl. De Veldpost).  
 

 

Beantwoording:  
Vragen aan de gedeputeerde:  
1. Bent u over situatie 1. in Molenwijk te Haarlem, inderdaad in gesprek met die gemeente en de 

Omgevingsdienst over de situatie aldaar?  
De gemeente heeft contact gehad met de Omgevingsdienst (OD) vanwege raadsvragen. De OD heeft 
toelichting gegeven over het ganzenbeheer en uitleg gegeven op de specifieke beheersituatie in het 
betreffende gebied; Het gebied valt namelijk binnen de Schipholzone 0-10 km waar populatiebeheer 
wordt uitgevoerd. Er wordt niet binnen de bebouwde kom gejaagd, vaste jachthutten bevinden zich op 
250 meter van de bebouwing, en er wordt voornamelijk beheerd op de populatie ontheffing Schiphol.  
 
 

2. Ben u bekend met de stellingname van de gemeente Haarlem, verwoord in de afwijzing van het 
initiatief door de Projectleider Democratische buurtbegroting Schalkwijk aan Zet, waarin staat (citaat): 
“De Gemeente Haarlem zou graag zien dat de jacht helemaal wordt verboden”?  
Nee, wij zijn niet bekend met de stellingname van de gemeente. Het ganzenbeheer in Molenwijk volgt 
voornamelijk uit het Convenant reduceren risico vogelaanvaringen Schiphol en het ganzenbeheerplan 
omgeving Schiphol 2018 – 2024 en heeft als primaire doelstelling de veiligheid.   
 

 
3. Wat zijn uw initiatieven geweest in de afgelopen anderhalf jaar (na het werkbezoek van september 

2020) in het gebied grenzend aan de Molenwijk?  
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De Omgevingsdienst heeft tijdens het bezoek destijds aan de inwoners voorgesteld om een 
bemiddelende rol te spelen tussen de buurt die overlast ervaart en de jagers die overlast veroorzaken. 
Dit met als doel om de overlast terug te dringen tot een voor beide partijen aanvaardbaar niveau. Een 
bewoner zou inventariseren wie waarvan overlast heeft en er zijn contactgegevens gegeven door de 
OD. Tot op heden heeft niemand zich gemeld om gebruik te maken van dit aanbod. De OD heeft 
desalniettemin controles uitgevoerd waarbij geen strafbare feiten zijn geconstateerd. Uit deze 
controles is ook gebleken dat de uitvoerders hebben gehandeld conform de geldende ontheffingen, 
vrijstellingen en opdrachten. Daarnaast heeft de OD meldingen/klachten afgehandeld waarbij het ging 
om overlast van geluid, angstige honden en een gevonden dode gans.  
 

 
4.     Hoe beoordeelt u het initiatief van het plaatsen van een laserinstallatie in het gebied en de 

haalbaarheid daarvan?   
Gezien de ligging ten opzichte van Schiphol is alleen verjagen hier onvoldoende beheer. Het gebruik 
van lasers wordt door BIJ12 in de ‘Faunaschade Preventie Kit Ganzen’ geschaard onder de categorie 
‘nader te specificeren middelen’. Dit zijn middelen waarvan de werking in de praktijk tot nog toe niet of 
onvoldoende is bewezen en die niet in de Faunaschade Preventiekit van BIJ12 zijn opgenomen, maar 
waarvan de grondgebruiker wél een effectieve preventieve werking verwacht. De effectiviteit van 
lasers bij de verjaging van ganzen is dus nog onvoldoende onderzocht. Betrouwbare uitspraken over de 
effectiviteit en haalbaarheid, gebaseerd op onderzoek, zijn dus op dit moment niet mogelijk.   
 

4. Bent u bekend met situatie 2. in gebied De Veldpost, nabij Badhoevedorp?  
Nee  

 
6.     Bent u met ons eens dat, nu er een atletiekbaan ligt (en straks nog veel meer sportaccommodaties) en 

het gebied door openbare wegen goed toegankelijk is voor eenieder, jagers op dit moment allerlei 
weggebruikers in onveilige, of zelfs gevaarlijke situaties brengen?  

Ons zijn geen signalen van onveilige situaties bekend. Het gebruik van het geweer door een jager 
voldoet aan strikte eisen die onveilige situaties moeten voorkomen. De jager is verantwoordelijk voor 
het veilig gebruik van een geweer. Een jager moet een uitgebreide opleiding doorlopen en een 
jachtdiploma halen. Daarnaast moet jager aantonen dat hij of zij veilig en goed met een wapen om 
kan gaan. Bij klachten of twijfel over de veiligheid kan de omgevingsdienst benaderd worden, of de 
politie, als het gaat om het gebruik van het geweer.   

7.      Ben u voornemens hierover in contact te treden met de OD, omdat de situatie in gebied De Veldpost 
zo’n andere bestemming heeft gekregen en deze situatie niet langer houdbaar (b)lijkt?  

 De OD gaat de veranderde situatie bekijken 
  

8.     Bent u bereid om de Commissie NLG op korte termijn over beide situaties verder te informeren?  
Ja, dat kunnen we bij de volgende commissievergadering doen.  

 
  

  
Aukelien Jellema   
PvdA-Noord Holland   
  
*). De atletiekbaan is reeds gerealiseerd, de rest van het gebied is in ontwikkeling.  
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**)  

Uit; 2018-06-19 Gebiedsontw. B'dorp best.pl.-expl.pl. De Veldpost  

3.2.6 Conclusie provinciaal en regionaal beleid  

Het bestemmingsplan past binnen de kaders van het provinciale beleid en regionale beleid. Met het 

bestemmingsplan wordt ruimte geboden aan de ontwikkeling van sport- en recreatiegebied De Veldpost. De 

ontwikkeling van De Veldpost maakt onderdeel uit van de gebiedsontwikkeling Badhoevedorp en is 

opgenomen in de bestuursovereenkomst Omlegging A9 uit 2005 welke onder meer is ondertekend door Rijk, 

provincie Noord-Holland, stadsregio en Schiphol.  
 


